

模拟交易软件下载链接：

- 电脑端：

[https://pan.baidu.com/s/1rov96U9_a7aGzUNYBhpSfQ?pwd=n1](https://pan.baidu.com/s/1rov96U9_a7aGzUNYBhpSfQ?pwd=n1j1)

j1 提取码：n1j1

- 手机端

一、如果您是安卓用户，请用手机浏览器扫描下图二维码下载并安装，安装过程中可能会需要安全认证，请同意或授权即可安装成功。



二、如果您是 IOS 用户，请先在应用商店下载安装 TestFlight，并将您 appid 对应的邮箱发送至 luozhsh@shpgx.com，交易中心会发送测试邀请邮件至您邮箱，在邮件中点击“接受邀请”，并将邀请码输入 TestFlight 中，即可使用模拟 APP



TestFlight

简化了 Beta 版测试

打开



1195 万个评分

4.8



年龄

4+

岁

排行榜

#1

软件开发工具

开发



App

新功能

版本 3.4.3

版本历史记录

1 个月前

本更新包括稳定性提升和错误修复。

具体而言，本更新解决了导致用户无法通过兑换码接受测试 Beta 版 App 邀请的问题。使用 iOS 17.1、iPad [更多](#)

Apple Developer Program so you can help develop, distribute, and manage their apps on the App Store. As a member of this team, you'll have access to development resources, tools, and events. Please accept this invitation within three days.

[Accept invitation](#)

If you have any questions, [contact us](#).

Best regards,
Apple Developer Relations

TM and © 2023 Apple Inc.
One Apple Park Way, Cupertino, CA 95014.

[All Rights Reserved](#) | [Privacy Policy](#) | [Account](#)

Shanghai Petroleum and Natural Gas Exchange Co.,Ltd. has invited you to test 上海石油天然气交易中心.



TestFlight

我 ▾



上海石油天然气交易中心

By Shanghai Petroleum and Natural Gas Exchange Co.,Ltd. for iOS.

[View in TestFlight](#)

To test this app, you must have [TestFlight](#) installed on your iOS device running 14.0 or later, Mac using macOS 12.0 or later, Apple TV using tvOS 13.0 or later, or Apple Vision Pro using visionOS 1.0 or later

By using 上海石油天然气交易中心, you agree that crash data as well as statistics about how you use 上海石油天然气交易中心 will be provided to Shanghai Petroleum and Natural Gas Exchange Co.,Ltd. and linked to your email address. Shanghai Petroleum and Natural Gas Exchange Co.,Ltd. may contact you regarding this information. Review the TestFlight Terms and Conditions, as well as the terms, policies, and practices of Shanghai Petroleum and Natural Gas Exchange Co.,Ltd.. Beta versions of apps may crash or result in data loss.

TestFlight is a service provided by Apple.

[Terms of Service](#) | [Privacy Policy](#)